

Joanne Meis

Joanne holds a Bachelor of Education from University of Calgary, and an A.R.C.T. diploma in flute. Later in life she became attracted to the harp and has been its devoted slave ever since, promoting and writing for the instrument and teaching extensively.

Joanne began playing harps when she was living in Ottawa, where she founded the Ottawa Harp Choir and encouraged the establishment of harp classes at the local Kiwanis Music Festival.

Joanne has been active in the world of the folk harp for many years, recording, concertizing, accompanying, giving and attending workshops. She has played gigs and concerts in, among other places, the Canadian Museum of Civilization and Supreme Court, German Cathedrals, Irish dance halls, and tiny folk clubs; and is still in love with an instrument that requires a van to transport and has to be tuned with every change of location, temperature or humidity. For more information visit <http://members.shaw.ca/joanne.meis/>.



Madame Meis est une bachelière en éducation de l'université de Calgary ainsi qu'une diplômée du Conservatoire de musique de Toronto en flûte. Par la suite, Joanne Meis fut attirée par la harpe et dévoue tout son temps maintenant en enseignement et composition. Ayant vécu à Ottawa, Madame Meis a fondé le « Ottawa Harp Choir » et a encouragé la création de classes d'harpe dans le festival de musique Kiwanis.

Joanne Meis a été active dans la monde de la harpe folklorique pendant plusieurs années, par des enregistrements, concerts, accompagnements et ateliers. Plusieurs de ses concerts ont eu lieu dans la région : musée de la civilisation, Cour suprême, cathédrale allemande, salles de réception irlandaises et clubs. Madame Meis adore toujours cet instrument qui demande d'être accordé à chaque déplacement, fragile à la température et à l'humidité et requérant une wagonnette! Pour plus d'information veuillez visiter le site : <http://members.shaw.ca/joanne.meis/>.